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Protokół Nr XXVIII/2009 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 30 marca 2009 roku 
 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie  
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż obecnych jest 12 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Panią Bożenę Wójcik. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Radny J.Strzelec 
- zgłosił wniosek o obniżenie diet radnych. 
Pan Przewodniczący 
- zaproponował przekazać wniosek do przepracowania przez Komisje Rady ponieważ 
temat wynikł dzisiaj i jest nie przygotowany. 
Głosowanie 
6 głosów – za 
7 głosów – przeciw 
Odczytał proponowany porządek obrad sesji : 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o pracy Burmistrza. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu udzielania pomocy 

materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 
6. Uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 

ich przebiegu. 
7. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
8. Rozpatrzenie rozstrzygnięcia nadzorczego i przyjęcia uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu usuwania azbestu oraz wyrobów zawierających azbest z 
terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032”. 

9. Informacja Burmistrza o przyjętych kierunkach działań w zakresie 
bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy. 

10. Rozpatrzenie wniosku p. Bogumiły Woźniak dot. Uchylenia decyzji Znak:    
PP-7331/16/2008. 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
12. Wolne wnioski i dyskusja. 
13. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
12 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
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Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji (materiały w 
załączeniu do protokołu). 
Radny J.Strzelec 
- poprosił Burmistrza o przygotowanie wykazów osób samotnych mieszkających na 
wsi. Pan Cieślak na spotkaniu wyraził zgodę na zabranie od tych osób pojemników a 
przekazanie im worków na śmieci. 
Ad. 4 
Radny W.Tabor 
- zwrócił się o przestawienie przepustu w Gniewięcinie, ustalenie z ZDP i 
właścicielem posesji i przenieść go w okolice przystanku, 
- mieszkańcy Gniewięcina proszą o interwencję u właściciela działki przy Kapliczce 
aby zaprzestał parkowania samochodów na drodze i uwiązanie psów, które 
przeskakują przez ogrodzenie i zagrażają mieszkańcom, 
- proszę jak najszybciej rozpocząć remonty dróg na terenie całej gminy. 
Radny M.Gliwiński 
- ulicą Ogrodową w sobotę mieszkańcy nie mogą przejechać, z tyłu tej ulicy sami 
usypali sobie drogę i proszą o jej utwardzenie, będą mogli wyjeżdżać od strony 
Kwiatowej, 
- ulica Kwiatowa do Leśnej bardzo duże dziury , prośba o wyrównanie, 
- Oś. Drewniane jeżdżą ciężkie samochody wyrzucają glinę i piach z wykopów. 
Radny J.Wiencek 
- wpłynęło pismo mieszkańców bl. 13 ze Skarpy o parking, czy w tym temacie jest coś 
robione? 
- zwrócił się o zamontowanie barierki przy schodach bl. 11 Skarpa, 
- zapytał czy parkingi przy blokach są własnością Wspólnot mieszkaniowych, czy 
płacą za nie i czy mają prawo zabraniać parkowania, bo jest coraz więcej sygnałów. 
Radny J.Sroka 
- mieszkańcy Bugaja proszą o podanie terminu realizacji drogi, tam nie da się już 
przejechać, 
- w Szałasie początek drogi jeden z mieszkańców ma Tira, drzewa nad drogą zrywają 
mu plandekę przejazd od Stolarczyka do Bieleckiej. 
Radny Z.Sobota 
- w Zielonkach k/remizy przy przystanku dla dzieci jest olbrzymia kałuża i dzieci 
wysiadają prosto w wodę, 
- bardzo zniszczona droga na Zapustę, 
- wyjazd z Borszowic w stronę Wodzisławia przy przystankach PKS nie wszystkie 
autobusy zatrzymują się, 
- wyjazd z Borszowic na Krzcięcice kierowcy BUS tłumaczą że nie mają przystanku w 
rozkładzie i nie zatrzymują się, 
- mieszkańcy Zielonek od strony Krezol proszą o przystanek na żądanie, 
- 4 marca wpłynęło podanie p. Kowalskiego z Boleścic o podłączenie do wodociągu 
bo wody deszczowe zalewają mu studnię i posesję. 
Radny Z.Konieczny 
- w Jeżowie jest przepust pod drogą powiatową a nie ma rowu i woda wypływa na 
pola, poprosił aby przyjechał pracownik ZDP i podejmiemy decyzję co trzeba zrobić. 
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Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- wyrównać drogę gdzie woziliśmy tłuczeń na moście w Sosnowcu od góry, 
- ul. Polną nie da się już jeździć są tak wielkie dziury, piesi nie mają jak przejść. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił o wykonanie 2 wejść na Bazę od strony Sportowej i Bąkowskiej, 
- sprawa budynku starego młyna, trzeba coś z tym zrobić zanim dojdzie do tragedii. 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę zmieniającą uchwałę własną w sprawie Regulaminu udzielania 
pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów w gminie Sędziszów. 
Wzrosła wysokość zasiłku rodzinnego był 56zł a jest 64zł, zapisujemy że wysokość 
zasiłku nie może przekroczyć pięciokrotności kwoty zasiłku rodzinnego, teraz zapis 
będzie uelastyczniony. 
Głosowanie 
12 głosów – za                 uchwała Nr XXVIII/281/2009 
Ad. 6 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła 2 uchwały w sprawie: 
   1)  zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej przebiegu   
        Zielonki – Sielec 
        Głosowanie 
        12 głosów – za             uchwała Nr XXVIII/282/2009 
   2)   zmieniająca uchwałę Nr VIII/84/2007 z dnia 30 maja 2007 roku w sprawie  
         zaliczenia ulic do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia ich przebiegu 
         Głosowanie 
         12 głosów – za                uchwała Nr XXVIII/283/2009 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła 2 uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok: 
   1)   dotyczy wpływów ze sprzedaży składników majątkowych i otrzymanych   
         darowizn dla oświaty 
         głosowanie 13 głosów – za    uchwała Nr XXVIII/284/2009 

2) dotyczy zmian w budżecie gminy powodujących zmiany załączników do     
      uchwały budżetowej na 2009 rok – Nr 3, Nr 3a, Nr 4, Nr 4a, Nr 5, Nr 8, Nr 9, Nr  

        12 i Nr 13, 
     Głosowanie 
     13 głosów – za                uchwała Nr XXVIII/285/2009 

Radny J.Wiencek 
- zapytał czy 200.000zł dotacji do drogi powiatowej pozwoli na uwzględnienie 
naszych sugestii? 
Pan Burmistrz 
- na pewno będziemy chcieli aby chodnik był zrobiony do nowej drogi do SEFAKO. 
Ciąg pieszo-rowerowy od Swaryszowa – Tarnawy będziemy o to występować bo jest 
potrzebny dla rowerzystów przy wzmożonym ruchu Tirów. 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
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- przedstawiła rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody w sprawie stwierdzenia 
nieważności uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu oraz 
wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032” 
W nowym Programie zostały usunięte zapisy, które wskazała Wojewoda i dziś 
podejmujemy nową uchwałę po uwzględnieniu uwag. 
Odczytała uchwałę w sprawie uchwalenia Programu usuwania azbestu oraz wyrobów 
zawierających azbest z terenu gminy Sędziszów na lata 2008 – 2032” 
Głosowanie 
13 głosów – za                  uchwała Nr XXVIII/286/2009 
Ad. 9 
Pan Burmistrz 
- przedstawił Program Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego dla gminy Sędziszów 
na rok 2009 (program stanowi załącznik do protokołu). 
Radny S.Łazarski 
 - niektóre zadania są niemożliwe do wykonania, jest zbyt małe nasycenie służbami 
patrolowymi, Pan Komendant mówi że nie zawsze jest to możliwe, 
- likwidacja miejsc niebezpiecznych – powinny być odpowiednio oświetlone, 
- wiele razy mówiliśmy o przestrzeganiu ustaw o przeciwdziałaniu Narkomanii i 
Alkoholizmowi, zgłaszaliśmy przypadki sprzedawania nieletnim alkoholu i 
papierosów – tylko 1 raz cofnięto koncesję na sprzedaż alkoholu, innych przypadków 
nie znam. Program jest piękny tylko go realizować. 
Radny W.Tabor 
- na wniosek Komisji Przeciwdziałania Alkoholizmowi został złożony wniosek o 
cofnięcie koncesji w Zielonkach i druga sprawa jest w toku. 
Komendant Policji 
- wniosków o cofnięcie koncesji jest kilka, sprawy są w toku, 
- jeśli chodzi o miejsca zagrożone na pewno takim jest plac targowy, ostatnio było 
wiele mandatów i spraw skierowanych do Sądu Grodzkiego i jest trochę spokojniej. 
Z zapewnieniem patroli jest problem bo część policjantów jest powoływana do 
ochrony meczy i musimy ich oddelegować. Sędziszów jest najbardziej zagrożony jeśli 
chodzi o przestępczość i chuligaństwo, jest jednak o wiele lepiej niż był, jako 
podziękowania za naszą pracę dostaliśmy od Komendy Powiatowej nowy samochód 
NISSAN Nawara. 
Pan Burmistrz 
- z ocen zewnętrznych Komendy Wojewódzkiej i Powiatowej wynika, że dobrze 
oceniają pracę naszej Policji bo na 10 otrzymanych samochodów jeden jest u nas. 
Nasz Komisariat jest jednym z najlepszych w województwie, widzimy to na podstawie 
statystyk, w innych miejscach wygląda to inaczej. Za te osiągnięcia dziękujemy 
Komendantowi. 
Ad. 10 
Radny W.Tabor 
- przedstawił stanowisko Komisji Rewizyjnej w sprawie pisma Pani Bogumiły 
Woźniak, odczytał treść odpowiedzi. 
Pani Sekretarz 
- Pani Woźniak skierowała pismo do Rady Miejskiej i Rad musi podjąć decyzję w 
głosowaniu. 
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Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie treść odpowiedzi dla Pani Woźniak (w załączeniu). 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 11 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
W. Tabor – w sprawie przepustu spotkamy się i ustalimy jak zrobić bo tam jest 
                   Przystanek dla dzieci, 
                 - sprawę parkowania samochodów k/kapliczki sprawdzimy. 
Pan Komendant Policji 
- badaliśmy problem psów są zarejestrowane, są to owczarki belgijskie, za samo 
posiadanie to nic nie zrobimy jeżeli będą w obrębie posesji. W sprawie parkowania 
samochodów zwracaliśmy uwagę ale nic nie zrobił. 
Pan Burmistrz 
W.Tabor – odziarnianie dróg rozpoczniemy gdy obeschną. 
M. Gliwiński – postaramy się utwardzić objazd do Ogrodowej, 
                 - na Kwiatową wchodzimy z kanalizacją, 
                - sprawę samochodów wywożących piach i glinę na Drewniane sprawdzimy. 
J. Wiencek – przy bl. 13 na razie nic się nie robi czekamy na rozstrzygnięcie przetargu 
                    na drogi gminne, 
                  - barierkę przy bl. 11 zamontujemy, 
                  - parkingi przy blokach są na naszych terenach Wspólnoty za nie  płacą, są 
                    Do wspólnego użytku. 
J. Sroka – na Bugaj będzie robiona nakładka asfaltowa, 
                - osoba ta dojeżdża do swojej posesji i powinien wyciąć we własnym 
zakresie, 
Z. Sobota – kałużę obok przystanku w Zielonkach zasypiemy to samo na Zapuście, 
             - wyślemy pismo do PKS o zatrzymywaniu się autobusu u wylotu Borszowic,  
             - BUS nie zatrzymuje się u wylotu z Borszowic na Mierzawę bo tam nie ma  
               możliwości, przystanek jest przy cmentarzu, 
             - jeśli chodzi o przystanek na żądanie to jest bardzo skomplikowana  
               procedura,  
             - p.Kowalskiemu z Boleścic daliśmy odpowiedź iż jest podjęte działanie w  
               celu wodociągowania Łowini i wtedy mógłby być podłączony. Obecnie dla 1  
               odbiorcy robienie podłączenia na długości 600mb nie jest uzasadnione, byłby 
               to koszt ok. 50.000zł. Przy 1-2 odbiorcach na takim długim odcinku woda  
               będzie zła. 
Z. Konieczny – sprawę przepustu w Jeżowie zgłosimy do ZDP. 
Z. Adamski – Sosnowiec ul.Polna na moście zgłaszane było kilka razy żeby weszli na 
                       te największe dziury, 
                    - drogę w wąwozie będziemy wyrównywać. 
J. Strzelec – na interpelacje złożone na piśmie odpowiemy pisemnie, 
                 - Pan Cieślak powiedział że to mają być faktycznie samotne osoby, poprosił  
                   o rozeznanie na wsi a my przekażemy p. Cieślakowi i on się ustosunkuje. 
A. Mysiara – 2 wejścia na Bazę wykona ZUK, 
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 - zabezpieczenie starego młyna zastanówmy się co z tym zrobić. 
Pani Sekretarz 
- grunt jest naszą własnością jest skomunalizowany, spór o to kto jest właścicielem 
obiektu nie został zakończony. My jako właściciele gruntu jesteśmy osobą władającą. 
Pan Burmistrz 
- zaproponował ogłoszenie konkursu na rozbiórkę młyna w zamian za odzyskany 
materiał. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 12 
Pan Burmistrz 
- podobny temat jest z budynkami po byłym SKR w Mstyczowie, jedynym 
racjonalnym rozwiązaniem jest sprzedaż w całości, nie będziemy wtedy musieli tego 
zabezpieczać. 
Zaproponował aby przystąpić do wyceny i sprzedaży. 
Rada wyraziła zgodę na propozycję Burmistrza. 
Sołtys N.Jawor 
- od ½ roku część wsi Boleścice - Zapusta nie ma wody, jest problem z ciśnieniem co 
uniemożliwia np. korzystanie z pralek automatycznych. 
- dlaczego Urząd nie chce płacić za energię w OSP? 
Sołtys S.Ogórek 
- czy będzie robione dojście od Borszowic do Dworcowej, jest tam bardzo 
niebezpiecznie dla pieszych? 
- jadąc pociągiem widać jaki jest bałagan za parowozem i butikami. 
Radny Z.Konieczny 
- obok Biedronki też jest okropny bałagan, 
- czy jest możliwość żeby już rozwozić kamień na drogi bo jest mokro i lepiej się 
klinuje. 
Radny Z.Sobota 
- od Borszowic do cmentarza wąska droga, brak pobocza pieszy nie ma gdzie uciec bo 
jest skarpa. 
Radny W.Tabor 
- do kogo się zwrócić o zakup trawy parkowej na teren po gliniankach, sami byśmy 
zasiali. 
Dyrektor ZUK 
- zleciliśmy badanie wody na wodociągu Boleścice Zapusta, chcemy odciąć od strony 
Piołunki a podłączyć od Grązowa ale trzeba część wodociągu zrobić. Wodę do 
oprysków mogą brać ze studni wiejskiej. 
Pan Burmistrz 
- każda jednostka OSP otrzymuje 700zł na rok i musi się z tego rozliczyć rachunkami, 
- pobocze możemy robić po wykonaniu kanalizacji i przejęciu przez Powiat pasa 
drogowego od PKP, 
- jeśli chodzi o bałagan za parowozem tonie tylko ale jest wszędzie, w lasach, rowach 

będziemy sprzątać. 
Radny J. Strzelec 
- przy drodze od podlesia do Przełaja w rowach leżą worki ze śmieciami. 
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Sołtys N.Jawor 
- firma EKOM mówi że wywozi śmieci gdy jest pełny pojemnik, może być tak że raz 
wywiezie a reszta jest w lesie. Wiele osób nie ma pojemników na śmieci, gdyby 
wszyscy płacili co miesiąc nie mielibyśmy tyle śmieci w lasach. 
Radny J.Strzelec 
- trzeba dokładnie sprawdzić wszystkie gospodarstwa. 
Pan Burmistrz 
- przy kontroli będziemy egzekwować rachunki za odbiór już bez upomnień bo to nic 
nie daje, jeśli nie będzie to mandat. 
- gdy rozpoczną się roboty publiczne rozpoczynamy sprzątanie, zwrócimy się do 
zakładów pracy aby wokół siebie również sprzątali. 
Radny Z.Sobota 
- przez wiele miesięcy dyskutowaliśmy o referendum śmieciowym celem 
opodatkowania wszystkich. 
Pani Sekretarz 
- w Sejmie pracuje się nad tym tematem. Nie możemy organizować referendum przy 
wyborach do Parlamentu Europejskiego – taką mamy informację z Państwowej 
Komisji Wyborczej. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
 
                                              Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                  Sekretarz                                   Przewodniczył                             
 
 
 
 
 


